
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 5. november 2013 kl. 19.00 

 

Fraværende: Svend Aage (uden afbud) og Kjarstein 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. oktober 2013 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet.  

 

2.  

Bentes bunke. Der er konstateret skimmelsvamp i køkkenskab og på badeværelset. Niels rekvirerer 

håndværker.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Løbende renovering af fliser på stierne skal igangsættes. Niels indhenter 

tilbud. Den nye John Deere er blevet leveret og er – efter nogle justeringer – klar til at tage fat. De 

seneste fakturaer fra ekstern entreprenør gennemgås af Jørn og Bente og betales. 

Beplantningsplanen skal debatteres i bestyrelsen. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Der afsættes fremadrettet penge til fliserenovering og til nye allétræer, der 

hvor beplantningsudvalget finder det relevant.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder fortsat på beboerhenvendelser.  

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Kjarstein fraværende. Niels laver forord til nyhedsbrevet og 

mailer det til Kjarstein. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars rykker kommunen for manglende 

vedligeholdelse af stien langs støjvolden. Lars retter henvendelse til et medlem, som gerne vil lave 

et ændringsforslag til vores vedtægter omhandlende manglende sanktionsmuligheder overfor 

medlemmer, der ikke overholder vedtægterne. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille ønsker etablering af multibane debatteret i bestyrelsen. 

Pernille finder det problematisk, at den nye multibane ved KHIF´s baner er omfattet af et booking-

system og derfor svær at benytte til ”fri leg” blandt byens børn og unge. Skolen har stadig en 

multibane, som frit kan benyttes, men Pernille ønsker, at vores medlemmers børn skal have 

mulighed for at lege i området. Da en multibane er en meget dyr investering blev der, under 

debatten foreslået alternativer, f.eks. udendørs træningsredskaber, udbygning og forbedring af 

eksisterende legepladser, asfaltering af beach-volleybanen, etablering af net-bane. Pernille vil vende 

tilbage til bestyrelsen med et oplæg. 

 

11.  

Eventuelt. Julehygge med personalet er flyttet til tirsdag, d. 17. december kl. 17.00, startende med 

en times bestyrelsesmøde og derefter julehygge. Lars bestiller mad.  

 

Referent: Bente Jensen 


